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§ 17 

Nämndens och förvaltningens frågor 

Föreningsbidrag 
Maria Mannerholm besvarade frågor från Anette Hellström (M) och 

Susanne Sjöblom (M) om föreningsbidrag till Föreningen Fenix. 

Föreningen väntar fortfarande på beslut från Socialförvaltningen. Vid 

eventuellt negativt besked beslutade stadsdelsnämnden 21 maj 2015 

att Fenix i stället ska erhålla bidrag från Hägersten-Liljeholmens 

stadsdelsnämnd. 

 

Verksamhetsbesök 
Johan Faxér (MP) tackade förvaltningen för de arrangerade 

verksamhetsbesöken 11 september på beställarenheten 

funktionsnedsättning, vuxenenheten och förskolan Sjötorget. 

 

Maria Mannerholm inbjöd nämnden till nya verksamhetsbesök  

27 november. Anmälan sker till nämndsekreteraren. 

 

Avtackning av stadsdelsdirektör Maria Mannerholm 
Ordföranden Jessica Jormtun (MP) och vice ordföranden Abit Dundar 

(FP) tackade av Maria Mannerholm som slutar som stadsdelsdirektör 

9 oktober. Maria Mannerholm har arbetat 14 år som direktör i 

stadsdelen, först i Hägerstens stadsdelsförvaltning och därefter i 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning efter sammanslagningen 

av de båda förvaltningarna.  

 

Maria Mannerholm tackade även nämnden för ett gott samarbete 

genom åren.  

 

Maria Mannerholm tillträder som VD i Micasa fastigheter från  

12 oktober. 

 

Lars Arvidsson tillträder som ny stadsdelsdirektör i  

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning från 12 oktober. 

 

Balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 
Anmäldes balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 2015. 

 
Rapporter för kännedom i pärm 
- Rapport om Bokpaket till familjehemsplacerade barn 2014-2015 

Socialnämnden 25 augusti 2015, § 21  

________________________ 

 


